
Innspill av saker som ønskes behandlet av årsmøte til Veglaget Persbu-Høybuli-Roe Eide 

1. Vinteråpen vei Roe _Eide 

Årsmøtet for Persbu - Høybuli/Persbuhaugen - Roe/Eide ber styret planlegge for vinteråpning 

av hele veistrekningen fra neste vintersesong. Alle hytteeiere langs veien bør ha samme 

mulighet for tilgang til sine hytter. Denne siste vinteren med mye snø har i tillegg til alle 

andre forhold som tilsier full vinteråpning vist at tilgang til hyttene også er viktig for lettere å 

kunne holde unna snømengder som kan være ødeleggende. 

2. Vedtektsrevisjon 

Drift av et privat veilag innebærer ofte tekniske, forretningsmessige og juridiske utfordringer, 

og stiller store krav til ledelse og driftsmessig profesjonalitet. Fornuftig tilpassede vedtekter 

er en vesentlig forutsetning for å sikre en god og tidsmessig styringsmodell og optimal drift. 

Veilaget Roe - Høybuli/Persbuhaugen - Roe/Eide sine vedtekter har beholdt sin 

grunnleggende innretning siden stiftelsen. Justeringer er foretatt i årenes løp, men ingen 

sammenhengende vedtektsrevisjonsgjennomgang. Årsmøtet anser at det er behov for å 

foreta en totalgjennomgang for å vurdere forbedringer for å styrke veilaget, og ber styret 

initiere et slikt arbeid. 

Grunnleggende styringsmodell og fordeling av innflytelse mellom grunneiere og hytteeiere 

vurderes, samt styre/ledelse - herunder om det vil være hensiktsmessig med ekstern 

styreleder med juridisk eller annen relevant kompetanse. 

Relevant ekspertise/fagmiljø bør kobles inn for å bistå med en utredning av ulike modeller 

som fremmes for årsmøtet 2024.  

 

3. Skilting av veiene som veglaget har ansvaret for 

Årsmøte ønsker at styret tar initiativ til en gjennomgang av skilt langs veien fra avkjøring ved 

fjellvegen og hele veien ned til Eide. 

Dette for å avdekke behov for oppgradering av eksisterende skilt og eventuelt nye skilt. 

Det er f.eks kun skiltet til Roe ved avkjøring fra fjellvegen,men ikke videre innover. 

Der skiløypene krysser veien bør det også vurderes om det skal skiltes. 

Skiltet med brøytetider er også utdatert og bør vurderes endret/fjernet 

4. Informasjonsflyt 

Informasjonsflyten er fortsatt ikke blitt bedre.Årsmøte ønsker at styret tar tak i dette og 

etterlever tidligere årsmøtevedtak. 

Årsmøte ønsker også at styret utreder eventuelt andre løsninger for å informere 

grunneiere/brukere av veien. 

5. Brøyteapp 

Årsmøte ønsker at styret kontakter leverandør for en prat om funksjonalitet og bugs  

a) Det er ikke mulig å melde ankomst og avreise samme dag,dette burde være mulig 

hvis man bare skal opp på en dagstur for å se etter hytta. 



b) Det er også noen som har meldt om problem med at de ikke får lagt inn en ny 

melding hvis de har slettet en tidligere melding. 

6. Ny bomløsning ved Eide 

Årsmøte ønsker at styret informere om status for ny bom ved Eide,samt informerer om 

løsning som er valgt,forklarer om betalingsløsning og priser vi kan forvente. 
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Roeområdet Hytteeierforening 

 


